
 

 

 

 

 

Het Buurtcentrum bestaat dit jaar 50 jaar. Het beheerdersechtpaar Jim en Gerda Rosbak heeft 

aangegeven dat de verenigingen die gebruik maken van het buurtcentrum betrokken zullen worden 

bij  de invulling van de viering van dit jubileum. 

 

Op 27 december 1982 vond de 1e Tonny’s drive plaats onder leiding van Tonny Hermans. Zij sprak – 

volgens de analen – allen moederlijk toe en zorgde voor een uitgebreide prijzentafel zodat iedereen 

prijs kreeg.  

Ook dit jaar is de drive weer gehouden, de traditie gaat door. Met heel veel dank aan de Teco verliep 

het bridgen gesmeerd. Met dank aan de Seco was al het andere dik in orde, de sfeer gezellig, net 

geen 50 paren, en  wéér verrassende prijzen – waar haalt Anne Marie van Breugel ze toch vandaan? 

– 

 

 

 

 

 

In januari brachten oud-secretarissen Jos Beckers en Ger van den Berg een bezoek aan de huidige 

secretaris met medeneming van oud archiefmateriaal, dat in het licht van het 90-jarig jubileum eens 

opgeschoond zal/kan/mag/moet worden.  

 

Nieuwsbrief 23 februari 2025 

Geen bridge gedurende de drie dolle dagen; 
maandag 3 en dinsdag 4 maart is het 
Buurtcentrum gesloten. 

 
  

Kijk 
die 
vogel- 
huisjes.. 

Veel zal weg kunnen, wel eerst al die 

nietjes verwijderen..  maar er zitten ook 

mooie dingen tussen om te digitaliseren. 

Een voorbeeld: 

 



 

 

Eind januari vond de Jaarvergadering plaats. 

Het bestuur, de Seco en de Teco gaan ongewijzigd door. De vergadering heeft het voorstel van de 

kascommissie geaccordeerd en het bestuur gedechargeerd over 2024. De nieuwe kascommissie 

bestaat uit Ger van den Berg en Wiel Conemans met reserves Kees Flipsen en Wies van der Gugten. 

De penningmeester  heeft uiteengezet waarom voorstel contributie 82 euro is en de vergadering is 

daarmee akkoord gegaan. Ook de reservering van €4.875 voor het jubileum kreeg de goedkeuring 

van de aanwezige leden.  

Leo Bieshaar en Huub Raven vroegen tijdens de Jaarvergadering aan de penningmeester of de 

penningmeester bekend is met de ‘club van de week’ actie van de Vriendenloterij. Bridgeclub Geleen 

kreeg via deze actie €5000.  Antwoord: Ja! Meteen nadat het 20e lot gekoppeld werd aan onze club 

heeft de penningmeester een formulier ingevuld daartoe. Het schijnt dat men geduld moet hebben 

met deze actie. Dus beste leden: hoop doet leven! 

Dan nog excuses van de Teco in de Jaarvergadering: een fout, dat Wiel Conemans niet bij de 

Tecoleden wordt genoemd in het Tecoverslag! Dit naar aanleiding van een opmerking van Ger 

Erkens. 

Alle documenten over 2024 kunt u inzien op onze website: 

  website 

 

(Toevallig  al bladerend in archief:  voorheen kwam sponsoring vaker voor vanuit de middenstand. Zo 

was er een lid dat bij het aanschaffen van een bril bij een bepaalde winkel naar voren bracht dat er in 

de bridgeclub heel wat potentiele klanten zaten! En ja, die sponsoring kwam er.  Dat waren nog eens 

tijden!  ) 

40-jarig jubileum met een receptie in de 

Schouwburg, een autorallye en een 

diner onder leiding van Wiel Gielkens in 

het Casino te Treebeek. 

https://11007.bridge.nl/


Nu we het toch over sponsoring hebben: 

Bent u lid van de Vriendenloterij en hebt u uw lot nog niet gekoppeld aan een club? U gaat er niks op 

achteruit, maar onze club gaat er wel op vooruit als u dat doet! Onze club is het goede doel. 40% van 

elk lot gaat naar het goede doel dat u hebt gekoppeld. En ga gratis naar Fotomuseum Maastricht, 

Bonnefanten, Discovery, krijg 25% korting op theaterspektakel Het Geluk van Limburg…. en nog veel 

meer. 

 

 

 

In memoriam Joop Wessels 

Met verdriet nemen wij afscheid van Joop, een trouwe en geliefde deelnemer aan onze 

maandagmiddag bridgedrive. Joop was niet alleen een enthousiaste bridger, maar ook een warm en 

gezellig persoon. Na afloop van het spel was hij steevast te vinden in de socio-ruimte van het 

buurtcentrum, waar hij met een drankje en een glimlach de sfeer wist te verhogen. We zullen zijn 

aanwezigheid, zijn humor en zijn vriendschap enorm missen. Onze gedachten gaan uit naar zijn 

familie en dierbaren. Joop, bedankt voor de mooie momenten. Je blijft in onze herinnering.  

in-memoriam-joop-wessels 

 

 

Tot zover, met vriendelijke groeten,    de redactie. 

Pas nog met twee kinderen naar Discovery gegaan, waar ze onder 

meer hebben ‘gepraat’ met Amy, de robot die ook bij Jinek is 

geweest. Spannend. Totdat kind dat uit Servië komt,  vroeg: 

‘spreek je ook Servisch? En Amy na wat nadenken antwoordde: 

“ik wil heel graag over servies praten, dat is een mooi onderwerp.  

Toen moesten we erg lachen..  (Riki) 

 

https://11007.bridge.nl/in-memoriam-joop-wessels/

